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Írásbeli kérdé s

Kövér László Úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a Nemzeti Erőforrás
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Miért kell a KELLO? Avagy milyen szempontok indokolják, hogy éppen a
Könyvtárellátó Kiemelten Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felel ősségű Társaságot
iktatják be a tankönyvellátás rendszerébe?”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Oktatási, tudományos és kutatási bizottság március 27-ei ülésén Hoffmann Rózs a
államtitkár asszony ismertette a tankönyvellátás rendszerének tervezett átalakítását . A 2012-
2013-as tanévben még a régi, jól bevált rendszer szerint történik a tankönyvellátás . Majd a
tervek szerint a Könyvtárellátó Kiemelten Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felel ősségű
Társaság (KELLO) nevű cég veszi át a jelenlegi terjesztők feladatát.

A cégről tudva levő , hogy több éve van jelen a magyar tankönyvpiacon, de csak minimáli s
kapcsolata van a kiadókkal . Feladatköre pedig nagy százalékban a hosszú távú, évek óta viták
tárgyát képező tartozások rendezésében merül ki . Ha a cég szolgáltatásának minőségét
vesszük górcső alá, kiderül, hogy bár minden iskolába kiküldte a terjesztési ajánlatát ,
mindössze csak négy (!) intézmény szerződött vele, tehát piacvezetőnek még távolról sem
mondható .

Hogy mi az oka annak, hogy felettes szervként a többi tankönyvterjesztő fölé akarják
helyezni, az rejtély, de ha ez valóban megtörténik, félő , hogy kapcsolatrendszer, megfelel ő
infrastruktúra, humánerőforrás és kellő felkészülési id ő nélkül nem fogja tudni ellátni a
feladatát .



A KELLO bevonásával az eddigi tankönyvterjeszt ők a kapcsolati tőkéjüket elveszítik, é s
kizárólag logisztikai feladatok ellátásával fognak foglalkozni .

Kérdezem ezért a tisztelt miniszter urat, hogy miért kell a KELLO? Avagy milye n
szempontok indokolják, hogy éppen a Könyvtárellátó Kiemelten Közhasznú Nonprofit
Korlátolt Felelősségű Társaságot iktatják be a tankönyvellátás rendszerébe?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . március 28.
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Ferenczi Gábor
Jobbik


	page 1
	page 2

